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Datum: 3. 10. 2022 
 

 
 

ZAPISNIK 
15. SEJE SVETA OSNOVNE ŠOLE GORNJA RADGONA, 

ki je bila v četrtek, 29. septembra  2022, ob 14.30 v zbornici 
Osnovne šole Gornja Radgona 

 
Sklicateljica 15. seje Sveta Osnovne šole Gornja Radgona je namestnica predsednice sveta 
šole, Suzana Bračič Arcet. 
 
PRISOTNI:  

• Martina Olaj, Andreja Hercog, Lea Lihtenvalner in Boris Gosak (predstavniki zaposlenih OŠ 
Gornja Radgona); 

• Robertto Bevk, Ksenja Kovač, Ervin Kapun (predstavnika staršev);  

• dr. Suzana Bračič Arcet, Vladimir Mauko (predstavnika Občine Gornja Radgona). 
 
ODSOTNI: 
 

• Tomaž Munda  (predstavnik občine) 
 
OSTALI PRISOTNI:   
 

• Dejan Kokol, ravnatelj šole  

• Silva Vračko, pomočnica ravnatelja 

• Janja Križan Sarjaš, tajnik VIZ 
 
ZAPISNIK PIŠE: Janja Križan Sarjaš, tajnik VIZ 
 
Ad 1) Otvoritev seje, ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda 
 
Namestnica predsednice sveta šole je pozdravila vse prisotne člane. V nadaljevanju je 
predstavila 
 
Dnevni red: 
 

1. Otvoritev seje, ugotovitev prisotnosti in sprejem dnevnega reda 

2. Seznanitev z odstopno izjavo predsednice sveta šole, ge. Silve Vračko in izvolitev 
predsednika/ce sveta šole  

3. Sklep o delovanju sveta šole z 10. člani do izteka mandata (29. 5. 2023) 

4. Pregled in potrditev zapisnika 14. seje sveta šole (28. 6. 2022) 

5. Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta šole za šolsko leto 2021/22 

6. Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2022/23 

7. Pravilnik o dejavnosti prodaje blaga in storitev  na trgu javnega zavoda OŠ Gornja Radgona 
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8. Ceniki za šolsko leto 2022/23 (prehrana, uporaba šol. prostorov) z obrazložitvami cen 
storitev šolske kuhinje 

9. Pravila o šolski prehrani - dopolnitev pravil  

10. Pobude, vprašanja in predlogi članov sveta šole  

11. Razno  
 

 
Sklep št. 1: Člani sveta šole so soglasno potrdili in sprejeli predlagani dnevni red. 
 
(Priloga 1 - Vabilo na 15. sejo Sveta Osnovne šole Gornja Radgona v četrtek, 29. 9. 2022)  
(Priloga 2: Lista prisotnosti) 
 
 
Ad 2) Seznanitev z odstopno izjavo predsednice sveta šole, ge. Silve Vračko in izvolitev 
predsednika/ce sveta šole 
 
Ravnatelj je člane ponovno seznanil (člani so bili z odstopno izjavo že seznanjeni po 
elektronski pošti, dne 6. 9. 2022), da je dosedanja predsednica sveta šole, Silva Vračko, od           
1. 9. 2022 pomočnica ravnatelja. Iz tega razloga je podala pisno odstopno izjavo s položaja 
članice Sveta šole OŠ Gornja Radgona.  Imenovati se mora nova predsednica oz. predsednik. 
Predlaga, da se do izteka mandata za predsednico imenuje dosedanjo namestnico, dr. Suzano 
Bračič Arcet. 
 
(Sklep št. 2: Člani so za predsednico sveta zavoda soglasno imenovali dr. Suzano Bračič Arcet. 
 
 
Ad 3) Sklep o delovanju sveta šole z 10. člani do izteka mandata (29.5.2023) 
 
V maju 2023 poteče dosedanjim članom mandat v svetu šole. Postopek za volitve se bo pričel 
meseca marca. Predlog je, da zaradi odstopne izjave članice Silve Vračko, do konca mandata 
(maj 2023) svet zavoda deluje okrnjeno, z 10.člani.  
 
Razprava: 
 
Vlado Mauko predlaga, da se pridobi mnenje, če lahko svet deluje v okrnjeni sestavi. 
 
 
Sklep št. 3: Člani so soglasno potrdili, da zavod deluje z 10. členi, s tem da se preveri pravna 
podlaga takšnega sklepa. 
 
Ad4) Pregled in potrditev zapisnika 14. seje sveta šole (28. 6. 2022) 
 
Zapisnik so člani prejeli skupaj z vabilom. Sprejete sklepe je podala predsednica dr. Suzana 
Bračič Arcet. 
 
Sklep št. 4: Člani so soglasno potrdili zapisnik 14. seje sveta šole z dne 28. 6. 2022. 
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(Priloga 3: Zapisnik 14. seje sveta šole z dne 28. 6. 2022) 
                                           
Ad5) Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta šole za šolsko leto 2021/22 
 
Predsednica je predala besedo ravnatelju. Povedal je, da je tudi šolsko leto 2021/22 bilo 
zaznamovano z epidemijo korona virusa. Šola ni bila zaprta, je pa bilo glede na ukrepe 
okrnjeno delovanje in izvajanje dejavnosti, ki so bile planirane. Izpostavil je bistvene dogodke 
in rezultate v minulem šolskem letu (ocenjevalna konferenca, učni uspeh učencev, NPZ, 
plavalni tečaj, šole v naravi, tekmovanja, bralna značka, knjižnica, šolska skupnost, vpis v 
srednjo šolo, projekti, DSP). V šolskem letu 2021/22 je bilo devet učencev, ki se je šolalo na 
domu. Za te učence so bili v mesecu maju in juniju izvedeni predmetni izpiti. En učenec, kljub 
pozivom, ni opravljal izpitov, en učenec pa ni bil uspešen. Oba ponavljata razred. To šolsko 
leto ni učenca, ki bi se šolal na domu.  
 
Razprava: 
 
Članica Ksenja Kovač je pohvalila in čestitala za vse dosežke. Čestitala je tudi za otvoritev 
večnamenske športne dvorane. Predlaga gibalni odmor za vse učence in da se telovadnica čim 
več uporablja že pred pričetkom pouka. 
 
Ravnatelj je odgovoril, da se je gibalni odmor izvajal prejšnje šolsko leto za učence predmetne 
stopnje, to šolsko leto pa se bo začel tudi za učence razredne stopnje. Velik upad je na 
gibalnih sposobnostih. Rezultati plavalnih tečajev, ki jih šola organizira, so zaskrbljujoči. Veliko 
je neplavalcev. To šolsko leto se je vodstvo skupaj s strokovnimi delavkami 1. triade odločilo, 
da se plavalni tečaj opravlja že 2. razredu, ne šele v 3. razredu. Zaradi tega bo to šolsko leto 
finančni strošek večji, ker bosta na vrsti dve generaciji. Strošek prevoza sofinancira občina.  
 
Član Vlado Mauko je pohvalil delo vodstva in učiteljev. Za dodatno sofinanciranje plavalnega 
tečaja je predlagal, da šola naslovi vlogo na občino. Starši imajo različni način življenja, dejstvo 
pa je, da bi se otroci tudi doma morali gibati. Izrazil je čestitke ob otvoritvi večnamenske 
športne dvorane in prenesel pohvale povabljenih gostov na otvoritvi. 
 
 
Sklep št. 5: Člani sveta šole so soglasno potrdili Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta 
za šol. l. 2021/22. 
 
(Priloga 4 – Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta šole za šolsko leto 2021/22, v 
vpogled v tajništvu šole)  
 
 
Ad6) Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2022/23 
 
Ravnatelj je predstavil LDN, in sicer del, ki se navezuje na Razvojni načrt za obdobje 2022 – 
2027. Ta je na novo zasnovan za novo mandatno obdobje ravnatelja. Določeni cilji razvojnega 
načrta so ohranjeni, saj niso bili v celoti uresničeni. V načrtu je na novo zasnovan načrt za 
blažitev posledic epidemije. Pozitivna stran epidemije je dvig digitalnih kompetenc. V tem 
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šolskem letu je šola vključena v dva projekta Erasmus+, temi sta voda in steklo. V tednu od    
3. 10. 2022 do 7. 10. 2022 gosti šola učitelje in učence iz Grčije, Poljske, Turčije in Španije. 
S predstavitvijo je nadaljevala pomočnica ravnatelja, Silva Vračko. Na OŠ Gornja Radgona je 
vpisanih 594 učencev, od tega 565 učencev obiskuje MŠ in 29 učencev PŠ – 6 oddelkov. 
Po šolskem koledarju je v tem šolskem letu 190 dni. Po šolskem koledarju so zimske počitnice 
prej, in sicer od 30. 1. 2023 do 3. 2. 2023. Izpostavila še je druge bistvene aktivnosti v tem 
šolskem letu (predstavniki razredov, predstavniki šolske skupnosti, gibalni odmor, projekti, 
zdravstvena higiena otrok). Zdravstvena nega zob je pri učencih s širšega območja zelo slaba. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Sklep št. 6: Člani sveta šole so soglasno potrdili Letni delovni načrt za šolsko leto 2022/23. 
 
(Priloga 5 – Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2022/23, v vpogled v tajništvu šole)  
 
 
Ad7) Pravilnik o dejavnosti prodaje blaga in storitev na trgu javnega zavoda OŠ Gornja 
Radgona 
 
Pravilnik so vsi člani prejeli z vabilom.  Predstavil ga je ravnatelj. 
 
Na vprašanje Vladimira Mauka, če lahko šola poskrbi za hrano kadarkoli, je odgovoril ravnatelj, 
da lahko, ampak po predhodnem dogovoru, ker v času šolskih počitnic tudi kuharice koristijo 
letni dopust.  
 
Sklep št. 7: Člani sveta šole so soglasno potrdili Pravilnik o dejavnosti prodaje blaga in storitev 
na trgu javnega zavoda OŠ Gornja Radgona 
 
(Priloga 6 – Pravilnik o dejavnosti prodaje blaga in storitev na trgu javnega zavoda OŠ Gornja 
Radgona, v vpogled v tajništvu šole)  
 
 
Ad8) Ceniki za šolsko leto 2022/23 (prehrana, uporaba šolskih prostorov) 
 
Ravnatelj šole je članom predstavil cenik prehrane in uporabe šolskih prostorov. Cena za 
malico ostaja nespremenjena, ostale cene so višje. Ravnatelj je seznanil člane, da je šola imela 
inšpekcijski nadzor glede zaračunavanja prehrane. Kršitev niso ugotovili. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Sklep št. 8: Člani sveta šole so soglasno sprejeli cenik za šolsko leto 2022/23. 
 
(Priloga 7 – Cenik za šolsko leto 2022/23)  
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Ad9) Pravila o šolski prehrani – dopolnitev pravil 
 
Pravila so vsi člani prejeli z vabilom.  Predstavil ga je ravnatelj.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Sklep št. 9: Člani sveta šole so soglasno potrdili posodobljen pravilnik: Pravila o šolski prehrani. 
 
Ad10) Pobude, vprašanja in predlogi članov Sveta šole 
 
Član Ervin Kapun je izrazil pobudo, da Svet šole, skupaj s Svetom staršev OŠ Gornja Radgona 
naslovi na župana Občine Gornja Radgona in Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, 
pismo, da se uredi varna šolska pot in prehod za pešce ob Glasbeni šoli Gornja Radgona in 
banki Novi KBM. Predlaga se fizična ovira, semafor ali naprava za merjenje hitrosti. V imenu 
staršev pa naproša Svet šole in občinske predstavnike, da se uredi avtobusna postaja. Namreč 
avtobusna postaja nima strehe, osvetljena je zelo slabo.  
 
Članica Ksenja Kovač je pri tem dodala, da lučke na prehodu za pešce ob Glasbeni šoli Gornja 
Radgona še vedno niso delujoče. Na eni izmed prejšnjih sej se je to že obravnavalo in 
obljubilo, da se bo uredilo.  
 
Predsednica dr. Suzana Bračič Arcet je kot občinska predstavnica povedala, da je na občinski 
seji bilo to izpostavljeno in se zaradi financiranja še ni nič uredilo. 
 
Ravnatelj je odgovoril, da je bil v mesecu juniju sestanek. Predstavljeni so bili predlogi, ki so 
tudi bili poslani na občino in direkcijo za varnost v prometu. Na šolo so se obrnili starši, da 
prihaja na avtobusni postaji do vandalizma in da se ponuja učencem alkohol. 
 
Član Vlado Mauko je dejal, da se na občini te problematike zelo dobro zavedajo. Občinski svet 
je sprejel, da se bo zgradilo krožišče. Naknadno je prišlo do pobude, da se ob avtobusni postaji 
zgradi dvosmerni promet in se avtobusna postaja preseli. Ob tem apelira na svet staršev in 
svet šole, da dajo pobudo, da se uredi semafor ob glasbeni šoli. Za ureditev avtobusne postaje 
pa je najprej potrebno urediti zemljiško lastnino, ki je zdaj v lasti Slovenskih železnic. Da lučke 
na prehodu za pešce ne delujejo, bo preveril pri sodelavcu in izvajalcu, ki je izbran in zadolžen 
za to. 
 
Ravnatelj je še dodal, da je en izmed predlogov, da se začasno šolski prevozi preusmerijo oz. 
uredijo ob šoli ali na parkirišču ob pokopališču. 
 
Sklep št. 10: Člani sveta šole so sprejeli, da  Svet šole poda na Občino Gornja Radgona 
pobudo, da se čim prej uredi avtobusna postaja in prehod za pešce ob Glasbeni šoli Gornja 
Radgona in ob banki Novi KBM.  
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Ad11) Razno 
 
Razprave ni bilo. 
 
Seja sveta šole je bila zaključena ob 16.35. 

 
Zapisnik napisala:      Predsednica sveta šole: 
Janja Križan Sarjaš      Suzana Bračič Arcet  
   


